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Labdien!
Esmu dzirdējis, ka ciematā VEF-Biķernieki, konkrētāk 9.ielā, Sadales tīkli plāno aizstāt
esošo gaisa vadu elektrības līniju ar zemē ieraktu kabeli, kā rezultātā tiks likvidēti stabi.
Vai pašvaldības rīcībā ir informācija par šī projekta realizācijas termiņiem un kādi tie ir?


